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 Tjänstgör på Miljöpartiets mandat enligt nämndens beslut den 21 maj 2015. 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden och vice ordföranden och anmäls därefter 

till stadsdelsnämnden. 

 

§ 2 Genomgång av protokollet från förra mötet 

Rådet gick igenom protokollet från sitt senaste sammanträde den 

7 mars och lade det till handlingarna. Protokollet anmäls vid 

stadsdelsnämndens sammanträde den 14 april. 

 

§ 3 Kerstin informerar om styrgruppsmöte Tyngdpunkt 

Farsta 

Kerstin berättade om styrgruppsmötet för Tyngdpunkt Farsta som 

hölls den 31 mars 2016. En samordningsgrupp inom Tyngdpunkt 

Farsta ska fortsätta diskussionerna gällande det showroom som 

tidigare rapporterats om i rådet. 

 
§ 4 Thomas om lokala utvecklingsprogram 

Thomas beskrev de lokala utvecklingsprogrammens riktlinjer och 

gjorde en sammanfattning av den nulägesanalys som förvaltningen 

gjort av Farsta stadsdelsområde.   

 

§ 5 Farstadagarna 6-8 juni och FUN-aktiviteter på torget 

den 7 juni 

Förvaltningen erbjuder ett eget tält på torget den 7 juni som 

förslagsvis är bemannat från lunchtid av representanter från 

stadsdelsnämnden. Vid nästa sammanträde kommer rådet att 

diskutera hur timmarna i tältet kan användas på bästa sätt.  

 

Även Stockholm Business Region och Start-Up Stockholm 

kommer att finnas på torget den 7 juni.  

 

§ 6 Sköndals centrum 

Thomas har haft kontakt med företagare i Sköndals centrum som 

önskar träffa rådet. Rådet är positivt till ett besök och önskar även 

bjuda in Christer von Essen från stiftelsen Stora Sköndal. 

Förvaltningen tar med sig önskemålet och bjuder in. 
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§ 7 Övriga frågor 

Thomas informerar om ett frukostmöte som förvaltningen 

arrangerar tillsammans med Stockholm Business Region i Farsta. 

Mötet ska bland annat handla om intresset av att starta ett lokalt 

nätverk mellan företagare i Farsta. 

 

Lars Bäck och Lars Jilmstad informerar om mötet hos 

Företagarföreningen. 

 

Rådet önskar information om hur Arbetsförmedlingen i Farsta 

fungerar idag. Besöksstatistik och övrig data som beskriver 

verksamheten efterfrågas. Förvaltningen tar med sig frågan och 

återkommer. 

 

Rådet diskuterar Gubbängens centrum som vissa upplever saknar 

en tydligt markerad övergång med trafikljus. Rådet önskar 

information från trafikkontoret om de har tänkt förtydliga 

övergångarna. Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer. 

 

Rådet diskuterar även hur samarbetet med SBR och andra aktörer 

kan fördjupas och breddas för att vara till fördel för rådets 

fortsatta arbete. Samarbetet handlar bland annat om att vara en 

del i att locka och behålla företagare i Farsta. 

 

 
§ 8 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls onsdag den 11 maj 2016 klockan 

16:15-17:15. 

 


